
Fritidssamrådet  
Samråd for ledende medarbejdere inden for fritids- og folkeoplysningsområdet i kommunerne i hovedstadsregionen
________________________________________________________________________________

_________________________________________________________________________________________________ 
   
   Bestyrelsen:

Formand Tine Sørensen Lyngby-Taarbæk Kommune tss@ltk.dk 4597 3002
Kasserer Mette Larsen Gribskov Kommune mlars@gribskov.dk 7249 6569
Bestyrelsesmedlem
Bestyrelsesmedlem
Bestyrelsesmedlem
Suppleant
Suppleant

Gitte Søby
Rikke Clausen
Lau Julie Sletten 
Vibeke Foltmann
Bo Eriksen

Hørsholm Kommune
Gladsaxe Kommune
Fredensborg Kommune
Frederiksberg Kommune
Rudersdal Kommune

gso@horsholm.dk
bkfrcl@gladsaxe.dk
jusl@fredensborg.dk
vifo01@frederiksberg.dk
boe@rudersdal.dk

4849 5764
3957 5339

Referat af generalforsamling 31. januar 2020 kl. 9.00 på Bymose Hegn i Hels-
inge

Dagsorden 
1. Valg af dirigent. 
 2. Formandens beretning. 
 3. Øvrige beretninger.  
 4. Det reviderede regnskab 1/1 til 31/12 forelægges til godkendelse. 
 5. Fastsættelse af kontingent. (Bestyrelsen foreslår uændret kontingent 500 kr.) 
 6. Indkomne forslag, herunder vedtægtsændringer. 
 7. Valg:    

a. Bestyrelsesmedlemmer i henhold til § 3 stk. 2. 
På valg er:  
Tine Sørensen - Lyngby-Taarbæk Kommune (villig til genvalg) 
Rikke Clausen – Gladsaxe Kommune (villig til genvalg)
Gitte Søby – Hørsholm Kommune (villig til genvalg) 
 
b. 2 bestyrelsessuppleanter. 
På valg er: 
Bo Eriksen – Rudersdal Kommune (villig til genvalg) 
Vibeke Foltmann – Frederiksberg Kommune (villig til genvalg) 
 
c. 1 revisor og 1 revisorsuppleant.
På valg som revisor er: 
Helle Pedersen – Hillerød Kommune (villig til genvalg) 
På valg som revisorsuppleant er: Louise Nielsen – Helsingør Kommune (villig til genvalg) 

8. Eventuelt.

Ad.1.: Henning Elmelund blev valgt som dirigent. Henning startede med at konstatere, at generalforsamlingen 
er rettidigt og derved lovligt indkaldt.

Ad.2.: Tine aflagde beretning. Stor ros til alle samrådets meget aktive medlemmer.
Og stor tak til Pia Bagger for det store stykke arbejde med den fælleskommunale handicappulje. 
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Fritidssamrådet har i 2019 holdt følgende møder/konferencer:

Konference i Jørlunde januar, med følgende emner
• Elite idræt – udvikling og støtte
• Aftenskoler og oplysningsforbund
• Unge, demokrati og involvering
• Processer, prioriteringer og borger-/brugerinddragelse i forbindelse med udvikling af idrætsfaciliteter

Der er afholdt to medlemsmøder:

 Maj i Hørsholm: Rundvisning i Hørsholm Idrætspark, Taarnby Kommunes nye principper for forenings-
godkendelse, gennemgang af regler og praktik vedr. mellemkommunale refusioner til folkeoplysende 
voksenundervisning.

 September i Høje-Taastrup: Tema: handicappede i foreningslivet. Orientering om pulje til idrætslige for-
mål, rekruttering til idrætsforeninger, håndtering af handicaperklæringer for den folkeoplysende vokse-
nundervisning.

Der er afholdt 4 bestyrelsesmøder, hvor bestyrelsen har forberedt medlemsmøder og konference. 

Derudover har vi haft repræsentation i
• Styregruppen for den tværkommunale pulje til idrætslige formål for handicappede børn: Pia Bagger og Hen-

ning Elmelund. Der er gjort en stor indsats for at ændre strukturen, og repræsentation fra Fritidssamrådet 
er ikke længere nødvendig. 

• Landssamrådet: Henning Elmelund og Susanne Mosbæk. Susanne er fratrådt i oktober 2019 forbindelse 
med pensionering.

Ad.3.: Der var ingen øvrige beretninger. 

Ad.4.: Regnskabet blev godkendt.

Ad.5.: Generalforsamlingen vedtog et uændret kontingent på 500 kr. pr. medlemskab. 

Ad.6.: Der var ingen indkomne forslag.

Ad.7.a+b+c: alle kandidater blev genvalgt.

Ad.8.: Henning Elmelund orienterede om, at Fritidssamrådet Danmark har fået en forespørgsel fra KL om at væ-
re med til at revidere ’Den blå bibel’. Fritidssamrådet Danmark har svaret KL, at man gerne vil være med til ar-
bejdet. Derfor vil der i nær fremtid komme en forespørgsel til de regionale fritidssamråd med spørgsmål om, 
hvorvidt der er gode folk, som vil stille deres store viden og erfaring på området til rådighed i en arbejdsgruppe.   

Tine orienterede om, at bestyrelsen foreslår, at der holdes en konference hvert år pgr. den store tilslutning til 
konferencen. 


